
Zápis z jednání školské rady ze dne 13. 9. 2023 

Složení členů rady do nového volebního období: p. Bernat, pí Klasnová, pí Boldišová, pí Polaki, pí 
Kohoutová, pí Dlabolová (další v pořadí zvolená místo pí Doležalové, které přestoupila dcera na jinou 
školu) 

Nepřítomen: p. Bernat 

1) Školská rada projednala a schválila: školní řád s úpravami týkajících se návykových látek a 
domácích úkolů, výroční zprávu za šk. rok 2022/23, dodatek k ŠVP dle nového RVP (nový 
volitelný předmět Informatika) 

2) Ředitelka informovala školskou radu: 
- Škola zapojena do evropského projektu OP JAK – z něj financován plný úvazek školní 

psycholožky, část úvazku práce kariérové poradkyně, dále použit na podporu žáků s OMJ, 
na inovativní vzdělávání žáků v ZŠ i ve školní družině, vzdělávání pracovníků v ZŠ i ve 
školní družině – z toho plánujeme pořídit dovybavení např. učebny robotiky, informační 
panel, projektor do VV 

- Více se chceme zaměřit na postupné zřízení školní zahrady (v rámci EVVO) a hřiště pro 
školní družinu – dobrovolné příspěvky od rodičů, výpomoc od rodičů 

- NPI zatím nevyhlásilo školám doučování žáků  
- Od září 2022 doučování vybraných žáků cizinců češtiny jako druhého cizího jazyka 

(komplikace v různé úrovni znalosti čj a ochoty některých žáků se odpoledne doučovat). 
Vloni jsme měli 5 skupin na doučování žáků s OMJ, letos otevřeme asi 3 skupiny. 

- Škola obdržela 192.000,- Kč z národního plánu obnovy na prevenci digitální propasti žáků 
(do prosince 23 budou zakoupeny notebooky a tablety a nabídnuty k výpůjčce žákům).  

- Pátek 29. 9. ředitelské volno po projednání se zřizovatelem 
- Zřizovateli zaslán předběžný odhad nárůstu cen energií do prosince 2023 
- Stavební úpravy – o prázdninách stavba druhého výtahu na místě nefunkčního ve školní 

jídelně (financováno MČ P15) a nutná rekonstrukce havarijního stavu odpadního potrubí 
(financováno MČ P15), provedena rekonstrukce školního bytu (financováno MČ P15) – 
ubytování využije naše zaměstnankyně ze školní jídelny. Z prostředků školy pořízeny 2 
interaktivní tabule a 2 nové projektory, vybavení novým nábytkem oddělení ŠD, 
postupná obnova podlahové krytiny v jednotlivých pavilonech, reinstalace PC v učebnách 

- Nový systém evidence plateb od rodičů – lepší přehlednost přes Komens 
- Plánujeme v tomto roce pořídit nový informační panel do společných prostor školy, nový 

vyzvedávací systém do ŠD – Bellhop, jednat o čipovém systému ke vstupu do budovy, 
nutnou opravu havarijního stavu hlavních uzávěrů vody v budově, s MČ P15 jednáme o 
možném novém zatepleném plášti budovy 

- Darovací smlouvou získáme 3D tiskárnu, tiskárnu pro školní účely 
3) Diskuze 

 

 

Zapsala: J. Urbánková 


